

轻合金加工技术 **LIGHT ALLOY FABRICATION TECHNOLOGY** (月刊)

-中国 1964 年创刊 / monthly (started in 1964), China -

第 41 卷 总第 430 期, 2013 年第 6 期 (2013 年 6 月) 目录

Vol. 41 No.6 (Serial No.430) June 2013

目录-DIRECTORY-

日本神户钢铁集团铝铜工业公司的铝加工材及深加工制品

Wrought aluminum materials and fabricated products of Aluminum & Copper Business, Kobe Steel Group Co. Ltd., Japan

2xxx 系铝合金的热处理工艺研究进展

Development of heat-treatment process for 2xxx series aluminum alloy

电解铝液直接生产铸轧铝板坯料工艺研究

Research on continuous casting technology for producing aluminum strip with electrolytic aluminum melt

4343A 铝合金扁锭生产工艺研究

Research on production technology of 4343A aluminum alloy slab

不同均匀化制度对 **5083** 铝合金铸锭力学性能的影响

Effect of different homogenization system on mechanical properties of 5083 aluminum alloy

再结晶对 **7055** 铝合金板材晶间腐蚀性能的影响

Effect of re-crystallization on inter-crystalline corrosion behavior of 7055 aluminum alloy

热轧工艺对 **AZ31B** 镁合金薄板组织及性能的影响

Effect of hot-rolling technology on microstructure and mechanical properties of AZ31B magnesium alloy sheet

铝材热坯梯度水冷工艺工业性试验研究

Heat-gradient quenching of aluminum material at industry condition

铝合金用新型万能熔剂的检测分析新方法探讨

New analyzing method of universal flux used for aluminum alloy

铝-锂合金搅拌摩擦焊焊缝显微分析

Microscopic analysis at friction stir welding seam of Al-Li Alloy

挤压 **7A04** 铝合金轮辋断裂失效分析

Fracture failure analysis of extruded 7A04 aluminum alloy wheel rim

刊号: ISSN 1007 7235, CN 23-1226/TG, 国内邮发代号 14-112, 国外发行代号 4663M

Publication: ISSN 1007 7235, CN 23-1226/TG

网址: www.qhjjgs.cn, E-mail: qhjjgs@163.com